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Abstract (en)
In the case of a tile stove in which masoned flues (III, IV, V) are adjacent to a masoned furnace chamber, the flues being led to a chimney
connection (4), to achieve a fully automatic, economical and explosion-proof operation it is proposed to arrange in a wall of the furnace chamber a
gas burner from which a nozzle tube (1) reaches into the furnace chamber (I) and that a blocking-off device be arranged at a point between the gas
burner and the chimney connection (4), the blocking-off device largely preventing the through-flow of fresh air when the burner is stopped. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Kachelgrundofen, bei dem sich an einen gemauerten Feuerraum gemauerte Rauchgaszüge (III,IV,V) anschließen, die zu einem
Schornsteinanschluß (4) geführt sind, wird zur Erzielung eines vollautomatischen, wirtschaftlichen und explosionssicheren Betriebes vorgeschlagen,
in einer Wand des Feuerraumes einen Gasbrenner anzuordnen, von dem ein Düsenrohr (1) in den Feuerraum (I) ragt und daß an einer Stelle
zwischen dem Gasbrenner und dem Schornsteinanschluß (4) eine Absperrvorrichtung angeordnet ist, die bei Brennerstillstand den Durchfluß von
Frischluft weitgehend verhindert. <IMAGE>
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